
 
 

 

 
 

 

 

ZAPISNIK 

 

sa 29. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
održane 30. siječnja 2020. godine u NŠD Gradski vrt u Osijeku, 

 Kneza Trpimira 23 s početkom u 9,00 sati 
 

 

Nazočni članovi Nadzornog odbora: 

 

1. Marin Babić, predsjednik 

2. Goran Mikan, zamjenik predsjednika 

3. Marijana Sertić, član 

4. Katica Šobat, član 

 

Nenazočni članovi: Siniša Miletić, opravdano 

 

Ostali nazočni:  

- Nataša Brčić, član Uprave – direktorica Društva 

- Elza Pintar, zapisničar 

 

Sjednicu otvara i vodi Predsjednik Nadzornog odbora Marin Babić temeljem Odluke o izboru broj 

NO-20/18. od  01. 02. 2018. godine. Predsjednik Nadzornog odbora konstatira da je sjednica 

sazvana sukladno ZTD i DU, te da Nadzorni odbor ima potrebnu većinu za pravovaljano 

odlučivanje. 

Predsjednik Nadzornog odbora daje na glasovanje prijedlog  dnevnog reda, te konstatira da je 

jednoglasno utvrđen sljedeći  

 

 

 

D N E V N I   R E D: 

 

 
1. Verifikacija Zapisnika sa 28 sjednice Nadzornog odbora održane 30. prosinca 2019. godine; 

 Prilog: Tekst nacrta Zapisnika sa 28.  sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

održane  30. prosinca 2019. godine; 

 

2. Informacija o prijavi na javni poziv za sufinanciranje izgradnje, građevinskog zahvata i opremanja 

sportskih građevina u 2020. godine , a vezano za izmjenu parketa u ŠD Zrinjevac; 

 

3. Informacija o sporazumu sa tvrtkom Saponia d.d. Osijek vezano za Veslački klub Iktus; 

 

4. Pitanja i prijedlozi. 
 

 

ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
 

OSIJEK, Kneza Trpimira 23  

OIB : 89861654362 

IBAN : HR6123600001102298154 

 

TELE FON : 031/285-500     

EMAIL:  info@sportski - objekti.hr   



 
 

 

 

 

AD 1. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je članove Nadzornog odbora imaju li primjedbe na Tekst 

Zapisnika sa 28. sjednice Nadzornog odbora održane 30. prosinca 2019. godine. 
 

Kako  nije bilo primjedbi  jednoglasno je  usvojen Zapisnik sa 28. sjednice Nadzornog odbora 

održane 30. prosinca 2019. godine. 
 

 

AD 2. 

 
Informaciju o prijavi na javni poziv za sufinanciranje izgradnje, građevinskog zahvata i opremanja 

sportskih građevina u 2020. godine, a vezano za izmjenu parketa u ŠD Zrinjevac dala je direktorica 

Društva. Ona je istakla da su Športski objekti zajedno sa Gradom Osijek jučer poslali prijavu. 

Vrijednost ovog projekta je cca 1.000.000,00 kn. Od čega bi Grad Osijek osigurao 20% tih 

sredstava, dok ostalih 80 % ide iz Središnjeg državnog ureda za sport. 

 

Budući da nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je konstatirao da je Nadzorni odbor 

primio na znanje Informaciju o prijavi na javni poziv za sufinanciranje izgradnje, građevinskog zahvata 

i opremanja sportskih građevina u 2020. godine, a vezano za izmjenu parketa u ŠD Zrinjevac  koju je 

dala direktorica Društva. 

 

 

AD 3. 

 

Informacija o sporazumu sa tvrtkom Saponia d.d. Osijek vezano za Veslački klub Iktus dala je 

direktorica Društva. Ona je istakla da su već svi preko raznih medija upoznati da Saponia želi zgradu 

Iktusa prodati. Grad Osijek želi zaštititi Veslački klub Iktus kako bi mogao nesmetano odvijati svoje 

redovne aktivosti. Dogovoreno je sa Gradom Osijekom da,  za ovu godinu Športski objekti preuzmu 

na sebe plaćanje režijskih troškova, a koji za jednu godinu iznose cca 120.000,00 kn. Ovaj iznos bi 

nam Grad refundirao. U tom smislu je i zaključen sporazum sa Saponiom. Novi prostor za rad 

Veslačkog kluba Iktus graditi će se vjerovatno na Neptunu. 

 

Budući da nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je konstatirao da je Nadzorni odbor 

primio na znanje Informaciju  o sporazumu sa tvrtkom Saponia d.d. Osijek vezano za Veslački klub 

Iktus  koju je dala direktorica Društva. 

 

 

AD 4. 

 

Direktorica je upoznala članove Nadzornog odbora  o radovima koji su se odvijali u siječnju 2020. 

godine. 

U ŠD Jug sanirali smo odnosno promijenili dio parketa. Sanirali smo krov da dvorana ne 

prokišnjava. Oličili smo svlačionice. 

 

U NŠD Gradski vrt radimo na izvlačenju vlage iz zidova u svlačionicama. Tu nam pomaže tvrtka 

OLJT Consulting d.o.o. koja se time bavi. 

 

U ŠD Zrinjevac izmjenili smo radijatore u dvorani za provođenje športskih aktivnosti. Izmjenili 

smo stolariju u podrumu dvorane na svlačionicama, trenutno mijenjamo keramičke pločice. 

 



 
 

 

Zakupnik caffe bara dvorana Zrinjevac otkazao je zakup nakon 2 mjeseca rada. Ponoviti ćemo 

natječaj još jednom. Ako se nitko ne javi, moramo sa Gradom vidjeti da prenamjenimo ovaj prostor. 

Na ovoj lokaciji ima više lokala koji su nama velika konkurencija. 

 

Na hiopdromu Pampas rade se novi boksovi i u pripremi je izgradnja društvene prostorije. 

 

Na Olimpiji ćemo u idućem razdoblju nastojati oličiti fasadu zgrade, ali i unutrašnjost objakta.  

U objektu u Perivoju kralja Tomislava namjeravamo promijeniti tendu, kupiti nove stolove i stolice 

u jedinom našem caffe baru. 

 

Budući da više nije bilo pitanja i prijedloga sjednica je završena u 10,40 sati. 

 

 

  

Zapisničar:                                                                                Predsjednik Nadzornog odbora: 

Elza Pintar, dipl.iur.                                                                        Marin Babić, mag.oec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

www.sportski-objekti.hr  
 

    


